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Opgericht: 6 maart 1978 

Uitgave: december 2023, 6e jaargang nummer 6 

 

 

 

 
ALV 27 november jl. - Zij doen het weer: Aad Hooijmans, Joop Koens, Bernard 

van Bilsen, Annemiek de Vos, René Kiebert en Dirk Heidt.  
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Mon Plaisir, jaargang 6, december nr. 6 
 
Bestuur 
 
Voorzitter 
Annemiek de Vos- Rouweler – tel. 079 – 3425017 
e-mail: voorzitter@jbczoetermeer.nl 
 
Secretaris 
René Kiebert secretaris – tel. 06-28235441 
e-mail: secretaris@jbczoetermeer.nl 
 
Penningmeester 
Bernard van Bilsen – tel. 079 - 3421811 
e-mail: penningmeester@jbczoetermeer.nl 
 
Bestuurslid Kantinezaken en gebruik 
accommodatie 
Dirk Heidt - tel: 06-46142877 
e-mail: kantinezaken@jbczoetermeer.nl. 
 
Bestuurslid vrijwilligerszaken 
(vacant) 
e-mail: vrijwilligers@jbczoetermeer.nl 
 
Bestuurslid wedstrijdzaken 
Joop Koens tel. 079 – 3313822 / 06 29139924 

e-mail: wedcom@jbczoetermeer.nl 
 
Bestuurslid onderhoudszaken 
Aad Hooijmans - tel: 079 - 3413997 
e-mail: onderhoud@jbczoetermeer.nl 
 
Afdelingen 
 
Wedstrijdzaken 
Peter de Vos – tel. 079 - 3425017 
Theo van der Tak – tel. 06-14893691 
Kitty van Popering – tel. 079 - 3165765 
Mariëtte Jansen – tel. 06-51525520 
e-mail: wedcom@jbczoetermeer.nl 
 
Onderhoudszaken 
Ab Boes tel. 06 - 55164193 
Karel den Heijer – tel. 079 – 3162173 
Joop Koens – tel. 079 – 3313822 / 06-29139924 
 
Ledenadministratie en contributie 
Nico Thoen – tel. 06 - 15237959 
Ruud van Bodegraven – tel. 079 – 3165119 / 06-
38505466 
e-mail: ledenadministratie@jbczoetermeer.nl 
Contributiebetalingen 
ING bank: NL97 INGB 0004 415363 
• Contributie inclusief bondsbijdrage € 123,90 
• Pupillen (t/m 11 jaar) incl. J-licentie € 35,60 
• Jeugd (12-17 jr.) incl. J-licentie € 62,00 
• Inschrijfgeld € 7,50 
• Donateurs per jaar minimaal € 25,00 

Kleding 
Kitty van Popering e-mail: 
kitty.van.popering@casema.nl 
Elly Kneppers e-mail: ellykneppers@gmail.com  

 
Kantinezaken en gebruik accommodatie 
e-mail: kantinezaken@jbczoetermeer.nl 
 
Jeugdzaken 
Frans Roos – tel. 079 - 3426824 
e-mail: jeugdcommissie@jbczoetermeer.nl 
 
Lief en Leed 
Diny Noijens – tel. 06-15907778 
Anneke van Graafeiland – tel. 079 - 3315821 
e-mail: liefenleed@jbczoetermeer.nl 
 
PR 
Frans Roos (pers) – tel. 079 – 3426824 
e-mail: pr@jbczoetermeer.nl 
 
Redactie Mon Plaisir 
Rosemarie Bersma 
Ton Kant – tel. 079 - 3415538 
Frans Roos – tel. 079 - 3426824 
e-mail: redactie@jbczoetermeer.nl 
 
Website: www.jbczoetermeer.nl 
e-mail: webmaster@jbczoetermeer.nl 
 
JBC Zoetermeer Evenementen/gebruik 
accommodatie 
Ineke Heidt – tel. 06 22 91 09 33 
e-mail: evenementen@jbczoetermeer.nl 
 
Acquisitie 
Yvonne Lavigne – tel. 079 – 3510778 
e-mail: acquisitie@jbczoetermeer.nl 
 

 
 
Kantine en Boulesbanen 
Dr. J.W. Paltelaan 105 
2712 PT Zoetermeer  
tel. 079 - 3166680 
Het verenigingsnummer van JBC Zoetermeer  
is 6002. Het inschrijvingsnummer bij de Kamer  
Van Koophandel is 40412134.  
 
 Openingstijden: 
dinsdag: 19.00 - 23.00 uur  
18.30 - 19.30 uur (training Frans Roos) 

uitgooien – 19.30 uur 
woensdag: 10.00 - 16.00 uur 

uitgooien – 10.30 en 13.00 uur 
donderdag: 19.00 - 23.00 uur 

uitgooien – 19.30 uur 
zaterdag: 9.30 - 16.00 uur 

uitgooien – 10.00 en 13.00 uur 

mailto:kantinezaken@jbczoetermeer.nl
mailto:vrijwilligers@jbczoetermeer.nl
mailto:wedcom@jbczoetermeer.nl
mailto:onderhoud@jbczoetermeer
mailto:ledenadministratie@jbczoetermeer.nl
mailto:kitty.van.popering@casema.nl
mailto:acquisitie@jbczoetermeer.nl
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Vandaag, zondag 17 december, schrijf ik 

dit bericht terwijl ik nog in de ban ben 

van een succesvol Luiten-Food toernooi. 

Twee keer welteverstaan! Op zondag 10 

december werd voor het interne toernooi 

door een recordaantal van 21 equipes 

meegedongen aan de strijd om de 

kerstkalkoen en al het andere heerlijks 

dat ons werd voorgeschoteld door Peter 

de Vos. 

En ook op zondag 17 december was het 

externe Luiten-Food toernooi een groot 

succes waarbij pas tegen zevenen de be-

slissing viel. Beide keren was ook de 

penningmeester zéér content vanwege 

de recordopbrengst van de gehouden 

loterij. Maar voor iedereen gold: de 

gezelligheid stond op nummer één! 

In deze MP een puntig verslag van de op 

27 november gehouden ALV. Belang-

rijkste nieuws was natuurlijk dat 

Annemiek de Vos wederom de 

voorzittershamer blijft hanteren, zeker 

nu ze steeds meer de ‘oude Annemiek’ 

wordt.  

 

Hoopvolle berichten in deze MP: steeds 

meer nieuwe leden melden zich bij Frans 

Roos aan voor een introductieprogram-

ma: het BRAVO-project van de gemeen-

te is echt een stimulans gebleken om 

wat méér aan beweging te gaan doen.  

Hoopvol is ook dat een nieuw team 

boulers, onder leiding van Fred Krijnen, 

de zgn. ‘Winterboulers’, de sprong 

hebben durven maken naar de WSC, de 

winter-senioren competitie. Laat dit een 

stimulans zijn voor anderen met ont-

brekende competitie-ervaring, om juist 

in deze competitie volgend najaar te 

beginnen en ook ervaring op te doen… 

Let wel: het gaat in deze competitie om 

de gezelligheid en niet om de hoogste 

‘wedstrijdeer’.  

Hoopvol is zeker ook het afronden van 

de scheidsrechterscursus door Valentijn, 

Wolter en Chantal! Hiermee kunnen we 

als JBC Zoetermeer weer verder. 

Bestuurlijk gezien lagen er kleine 

‘hobbels’ voor het bestuur: hoe gaan we 

om met het klaverjassen? Hoe zit het 

met de speeltemperatuur in onze hal? En 

hoe kunnen we ons vrijwilligersbeleid 

versterken? Hoe kunnen we de gemeen-

te beïnvloeden waar het de gebiedsvisie 

betreft voor het Vernèdepark? (ant-

woord: door actieve participatie).  

 

Welnu: al deze vraagstukken lijken voor 

even opgelost. Wat betreft het klaver-

jassen wordt gestart op zondagmiddag 

11 februari zodat mogelijk méér mensen 

mee kunnen doen. Minimaal twintig deel-

nemers is het credo en maximaal drie 

introducés per spelend JBCZ-lid. Klaver-

jassen is een leuk sociaal tijdverdrijf, 

maar we blijven uiteindelijk primair een 

boules vereniging! 

Tijdens wedstrijddagen wordt de 

temperatuur in de hal opgestookt naar 

maximaal 17 graden en er is gelukkig 

een bestuurskandidaat gevonden voor 

het vrijwilligersbeleid in de vereniging! 

Kortom: we eindigen het jaar 2023 met 

een positief gevoel maar voordat we op 

6 januari het glas gaan heffen, hoopt het 

bestuur op een maximale deelname van 

de leden aan het Oliebollentoernooi op 

28 december. Laat onze baksters niet in 

de kou staan.  

Het bestuur wenst alle leden een voor-

spoedig en sportief 2024 toe! (PROOST) 

  

Namens het bestuur, René Kiebert, 

secretaris 
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De gemeente Zoetermeer startte het 

programma ‘De BRAVO! Herfstweek’, 

met de gedachte om 55 plussers meer te 

laten bewegen, maar ook om mensen te 

verbinden. O.a. is petanque spelen een 

geweldig segment om dat te bereiken. 

 

JBC Zoetermeer heeft een steentje toe-

gevoegd. Onze secretaris, René Kiebert, 

legde een lijntje met de gemeente, op 14 

november ontvingen wij twintig belang-

stellenden.   

JBC Zoetermeer heeft in de afgelopen 

tijd een aantal subsidies mogen ont-

vangen omdat wij telkens weer moge-

lijkheden aanbieden om mensen met 

elkaar te verbinden, met ook de achter-

liggende gedachte om eenzaamheid te 

bestrijden. Daar lijken wij erg goed in te 

zijn. 

Onze vrijwilligers geven direct acte de 

presence, wanneer er in die zin iets 

wordt georganiseerd. Zo ook op 14 no-

vember jl. (zie pagina 6).  

 

Het mes snijdt aan twee kanten: wij 

willen onze sport heel graag promoten, 

waardoor enthousiastelingen er op bij-

voorbeeld de camping er iets aan 

hebben, maar nieuwe leden zijn ook van 

harte welkom. 

Wellicht scoren we ook nieuwe vrij-

willigers achter de bar, of voor de bar 

om met ons het veertiende punt te 

vieren.  

Met het idee van de gemeente, als het 

gaat om verbinden, zit je bij JBC 

Zoetermeer wel erg goed! 

De redactie wenst alle leden prettige 

feestdagen en vooral een gezond en 

sportief 2024! 

 

 

 
 

Op 15 november bracht de redactie een 

bezoek aan de door de gemeente geor-

ganiseerde startbijeenkomst ‘Gebieds-

visie Vernèdepark’. Vanuit het bestuur 

was René Kiebert aanwezig. Door wet-

houder Ronald Weerwag en de project-

leider werd op hoofdlijnen uitgelegd dat 

de gemeente een gebiedsvisie wil ont-

wikkelen met alle betrokkenen. Daarbij 

geldt wel, dat er al uitgangspunten 

vastliggen t.a.v. een duidelijke opgave 

voor ‘woningbouw’, ‘sport en recreatie’ 

en ‘natuur- en groenbehoud’. Bedoeling 

is om de omwonenden, verenigingen en 

bedrijven rond het park en andere be-

trokken inwoners te betrekken bij het 

maken van het plan. 

Op de startavond waren 145 personen 

aanwezig, deze konden alle ideeën laten 

horen, opschrijven en suggesties doen. 

Daar werd veel gebruik van gemaakt. 

Veel vragen gingen ook over het bouwen 

van woningen aan de Eerste Stations-

straat (achter ons clubgebouw) en Palte-

laan, waarbij de ooit geschetste 

woontoren van 90 meter hoog (locatie 

Eerste Stationsstraat 185) inmiddels van 

de (teken)tafel is verwijderd. 

Mogelijk komt hier wel een variant voor 

in de plaats met minder verdiep-

ingen…………. 

Met de startavond is een proces begon-

nen dat moet leiden tot het vaststellen 

van een plan waarvan het (volgens de 

gemeentelijke planning) de bedoeling is 

dat dit eind 2024 in de gemeenteraad 

wordt behandeld. 

Het bestuur zal de ontwikkelingen ko-

mend jaar nauwkeurig volgen en 

betrokken zijn bij komende gesprekken. 

De redactie denkt daarin mee en zal u 

ook via dit clubblad op de hoogte houden 

van de ontwikkelingen. Wordt vervolgd! 

 

Ton Kant 
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Rectificatie/aanvulling 

 In het vorige nummer werd aan-

gekondigd dat ons vierde team in 

de WSC in het Kerstnummer 

wordt gepresenteerd. Helaas 

waren de namen van dit team 

niet compleet. Het volledige team 

bestaat uit: Fred (teamcaptain), 

Els Groeneweg en Guus,            

Aad, Joke en Albert, Ans, Frank 

en René. Van deze negen per-

sonen debuteren Fred, Aad, Joke, 

Albert en Ans. Tot nog toe spelen 

ze met wisselend succes…… 

 

 Per 1 maart jl. werd Peter 

Bervoets lid van onze verenging. 

Zoals gebruikelijk werd door 

Rosemarie hem een aantal vragen 

gesteld voor Mon Plaisir. Daar 

voldeed Peter aan, maar het bleef 

bij de redactie in een la liggen. 

Excuses. Met terugwerkende 

kracht, pagina 12.   

 

 Voor het vorige nummer van Mon 

Plaisir is op 4 november van het 

team NPC 2 een foto gemaakt 

van de toen aanwezige personen. 

I.v.m. de afwezigheid van 

Eugenie van Kalveen op die dag 

stond zij helaas niet op de foto en 

was abusievelijk ook haar naam 

niet vermeld als teamlid. Voor de 

zekerheid: Eugenie behoort zeker 

ook tot dit team, en de redactie 

zag onlangs dat ze daar heel goed  

bezig is! 

 

INHOUD  
 
Van het bestuur  

  
 blz. 3 

 
Van de redactie 

 
 blz. 4  

 
Gebiedsvisie Vernèdepark 

 
 blz. 4  

 
Rectificatie/aanvulling 

   
 blz. 4 

 
De Herfst Cyclus 

 
 blz. 6  

 
Ontdek de Bravo! Herfstweek 

   
 blz. 6 

 
Proeve van bekwaamheid 

 
 blz. 7 

 
Algemene Ledenvergadering   

 
 blz. 8  

 
De Winterboulers  

  
 blz. 10 

  
Stamppottoernooi 2024  

 
 blz. 12 

 
Nieuwe leden   

 
 blz. 11 

 
Nieuwjaarsreceptie  

 
 blz. 12 

 
Klaverjassen 

 
 blz. 13  

 
Luiten Food intern  - 10 december  

 
 blz. 14  

 
Luiten Food extern – 17 december 

 
 blz. 15 

 

Bedankt sponsors!! 

 

 blz. 16 

 
 
 
 
 

 
    De voorbereiding.  
 



Digitaal clubblad van JBC Zoetermeer redactie@jbczoetermeer.nl  6 

 
 

Op de eerste plaats is Theo van der Tak 

geëindigd met zes gewonnen partijen en 

een saldo van +53. 

 

 
 
Gevolgd door Ton Kant, eveneens zes 

gewonnen partijen en een saldo van + 

41 en een gedeelde derde plaats voor 

Miep van Kalveen en Karel den Heijer, 

beide zes gewonnen en een saldo van  

+ 33. 

 

 
 
Uit alle deelnemers werd het speelbriefje 

van Joke Putting getrokken, waardoor zij 

naar huis ging met een heerlijk taartje. 

 

Joop Koens 

    De kerst zit er goed in.  

‘Wilt u meer bewegen? U energieker 

voelen? Nieuwe mensen ontmoeten? 

Dat kan tijdens de BRAVO! 

Herfstweek. Doe van maandag 13 

november tot en met vrijdag 17 

november gratis mee met 

verschillende activiteiten speciaal 

voor 55+'ers.’ 

 

 
 

De oproep van de gemeente o.a. ook in 

het Streekblad, met een interview met 

onze secretaris René Kiebert ‘Waarom is 

jeu de boules bij JBC Zoetermeer zo 

leuk?’  

Op dinsdag 14 november ontvingen we 

20 belangstellenden die een proefles 

wilden volgen. De gemeente wilde weten 

hoe het is verlopen. Wie daadwerkelijk 

zijn gekomen en wat het uiteindelijk aan 

nieuwe leden heeft opgeleverd?  

Aan de eerste vraag kunnen we voldoen, 

de tweede vraag moeten we nog even 

parkeren. 

Het proeflesteam, bestaande uit Kees 

van der Aar, Aad Broeke en Frans Roos 

had besloten om alle deelnemers een 

textieletiket op te plakken met hun na-
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men. Dit om de onderlinge communi-

catie te bevorderen. Zelf hadden zij ook 

een etiket opgeplakt.  

 

 
 
‘Waarom is jeu de boules bij JBC Zoetermeer 
zo leuk?’  

 

René Kiebert, vertegenwoordigde het 

bestuur en heette de aanwezigen een 

hartelijk welkom, nadat iedereen was 

voorzien van thee en koffie. René 

vertelde over de ins en outs van onze 

vereniging en wat de belangstellenden te 

wachten stond. En zo gebeurde: 

 

1. een uitleg van Frans Roos over de 

verschillende worpen, waarbij hij 

de demiportee aanbeveelde 

2. het daarop oefenen 

3. pauze 

4. partijtjes spelen   

 

Er werd uitgegooid, wie met wie, tegen 

wie. De eerste twaalf speelde twee tri-

letten en de overige acht twee dou-

bletten. Voorafgaand de pauze werd een 

speelronde gespeeld in doublettenvorm, 

om de puntentelling goed uit te leggen. 

Meerderen dachten dat er, zoals veel 

outsiders, dat er omstebeurt gegooid 

moet worden (…) 

‘Nee, je moet blijven gooien, tot dat je 

de tegenpartij hebt verbeterd.’ Dat was 

wel een dingetje, dat niet direct door 

iedereen werd begrepen.  

 

Na de proefles was iedereen geïnteres-

seerd in onze flyer waarin onze open-

ingstijden staan vermeld en wat de 

kosten zijn om lid te worden. 

René gaf het al aan in zijn welkomst-

rede, de beste weg om toe te treden is 

om eerst op de dinsdag te komen en 

deel te nemen aan de introductie-

training, om daarna gebruik te maken 

van de vele mogelijkheden die wij te 

bieden hebben.     

 

‘Nee, je moet blijven gooien, tot dat je de 
tegenpartij hebt verbeterd.’

 

Dinsdag 21 november jl. vond de Proeve 

van Bekwaamheid (PvB) voor de Basis-

opleiding Scheidsrechter van de NJBB 

plaats bij PV Gouda. Dhr. J. van Bilzem 

en Dhr. G. Mellegers waren aanwezig als 

kennisinstructeurs, waarna beoordelaar 

Huub van den Broek de cursisten mocht 

feliciteren na de positieve beoordeling! 

De volgende cursisten mogen nu functio-

neren als Basisscheidsrechter: René 

Schoonebeek, Vera Kemp, Kees 

Schoonderwoerd, Chantal Livius, 

Valentijn van Koppenhagen en Wolter 

Verhoeven. 

 

 
 
vlnr: Jan van Bilzen, René Schoonebeek, Vera 
Kemp, Kees Schoonderwoerd, Chantal Livius, 
Valentijn van Koppenhagen, Wolter 
Verhoeven, Gerard Mellegers.  



Digitaal clubblad van JBC Zoetermeer redactie@jbczoetermeer.nl  8 

Vooruitlopend op het officiële verslag 

heeft de redactie alvast de hoofdpunten 

van de ALV weergegeven die op 27 

november jl. is gehouden. Hierdoor 

kunnen zij die niet aanwezig waren toch 

kennis nemen van wat er is besproken. 

De personen die er wel waren kunnen 

e.e.a. nog eens rustig nalezen. Er waren 

42 personen aanwezig en 15 afmel-

dingen. 

 

Nico en Annie Thoen – aanmelden.  

 
 

1. Opening 

Voorzitter Annemiek heet iedereen 

hartelijk welkom en meldt blij te zijn dat 

ze weer kan voorzitten; de gezondheid 

gaat (gelukkig) weer in stijgende lijn; 

dat wordt met applaus begroet.  

2. Mededelingen door de voorzitter: 

* Herontwikkeling Vernèdepark: JBCZ is 

inmiddels op de hoogte gesteld van de 

ontwikkelingen. Veel kritiek is geuit op 

de mogelijke flat achter ons clubgebouw, 

deze zal er dan ook niet komen. Op 15 

november is er een door de gemeente 

georganiseerde bijeenkomst geweest 

waarin een toelichting van de plannen op 

hoofdlijnen is gegeven. I.v.m. het o.a. 

organiseren van evenementen is een 

claim gelegd voor uitbreiding van extra 

buitenbanen. Eind 2024 zal er vanuit de 

gemeente een eerste visie van het plan 

liggen waarna een mogelijke uitvoering 

in 2026- 2027 kan plaatsvinden.  

* Meerjarenplan Verduurzaming: het 

bestuur meldt bezig te zijn met een plan, 

incl. de financiering ervan. Bij komende 

concrete stappen worden de leden 

betrokken. 

* Acquisitie: benadrukt wordt dat dit een 

belangrijke bron van inkomsten is 

waarvan nog te weinig gebruik wordt 

gemaakt. Een oproep wordt gedaan voor 

hulp en ondersteuning van dit 

braakliggende terrein. Aanmelden kan bij 

het bestuur, men wordt met open armen 

ontvangen! 

* Evenementen: Ineke Heidt heeft 

aangegeven dat zij de werkzaamheden 

wil blijven doen! 

Dank en applaus! 

 

 
 

* AED- cursus: deze wordt op 15-1-2024 

van 20.00- 22.00 uur in het clubgebouw 

gehouden; uitnodigingen worden 

verzonden. Ex- cursisten die ook (of 

weer) willen deelnemen, kunnen zich 

melden bij Ineke Heidt. 

* Temperatuur speelhal: de 

hoogte/laagte van de temperatuur (die 

nu 15 graden is) roept een aantal vragen 

op. N.a.v. de ontvangen reacties vindt 

een evaluatie plaats waarna wordt 

bezien wat de beste oplossing is. 

* Energiecontract: het huidige contract 

loopt tot maart 2024; een nieuw 

jaarcontract wordt kritisch bezien. 

* NPC/Scheidsrechters: het lijkt er op 

dat ieder NPC-team een scheidsrechter 

beschikbaar moet (gaan) hebben. 

Chantal, Wolter Verhoeven en Valentijn 

hebben het NJBB- 

scheidsrechtersdiploma behaald. 

Gefeliciteerd! 

* Opleidingen: liefhebbers voor NJBB- 

opleidingen (scheidsrechter, 

wedstrijdleider etc.) kunnen zich altijd 
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melden bij het bestuur; de kosten van 

cursussen worden vergoed. 

 

 
Het barpersoneel - Hanny Beekhuizen en 
Ineke Heidt.  

 

* Barprijzen: door o.a. verhoogde 

inkoopprijzen zullen de barprijzen per 1-

1-2024 worden verhoogd. 

* Evaluatie Loterijclub: met deze club is 

een overeenkomst gesloten tot maart 

2024. Wederzijds zijn de bevindingen 

goed te noemen; de verwachting is dat 

het contract kan worden verlengd. 

* Vriendenloterij: Op 23/11 heeft binnen 

de club een belronde plaatsgevonden; er 

zijn zo n 20 loten verkocht en een 

aantal, dat al loten hadden, hebben deze 

(telefonisch) laten omboeken naar JBCZ. 

De avond zelf heeft al € 1300 opge-

leverd! Hulde aan allen die zich deze 

avond daarvoor hebben ingezet! De 

gelden zullen worden besteed aan het  

meerjarenplan verduurzaming. 

* Bravo- project (ouderen en beweging): 

Op 14/11 hebben 23 personen gebruik 

gemaakt van dit gemeentelijke project 

op ons terrein; mogelijk levert ons dat 

nog nieuwe leden op. 

* Afrekenen op bon aan de kassa: een 

ieder wordt verzocht niet te vergeten af 

te rekenen aan het eind van de 

ochtend/middag. Dank voor de 

medewerking! 

3. Vaststelling agenda: is ongewijzigd 

vastgesteld. 

4. Notulen ALV 27-3-2023: geen vragen 

of opmerkingen; notulen zijn 

goedgekeurd. 

5. Voorstel begroting 2024: 

Penningmeester Bernard geeft een 

toelichting: afgelopen jaar zijn er 

positieve resultaten geboekt m.b.t. 

inkomsten kantine, evenementen, 45- 

jarig jubileum, wateroverlast en 

vriendenloterij, waardoor we op een 

positief saldo uitkomen. De bestemming 

van de extra middelen wordt nog nader 

bezien; door een aantal leden wordt 

verhoging van de temperatuur in de hal 

warm aanbevolen.  

6. Contributie 2024: besloten is de 

contributie niet te verhogen, wel de 

afdracht van de bijdrage aan de NJBB. 

Contributie wordt   126,50 (club   100, 

NJBB   26,50). 

 

 

 
 

7. Onder applaus wordt  de 

kampioenenmuur  onthuld. 

 

 
 

 

 
 

8. Verkiezing kandidaat voorzitter: Er 

zijn geen tegenkandidaten zodat 
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Annemiek (conform de wet WBTR) wordt 

herkozen als voorzitter voor een nieuwe 

termijn van 3 jaar. Applaus!  

- Zij vraagt daarbij direct aandacht voor 

het invullen van de bestuursfunctie 

vrijwilligerszaken die vacant is. Een 

beroep wordt gedaan op de leden om 

zich hiervoor s.v.p. aan te melden; over 

de inhoud van de functie kan contact 

worden opgenomen met het bestuur. 

 

 
Aan deze leden hebben we voor drie jaar onze 
zorgen weer toevertrouwd.  

 

9. Verkiezing leden Commissie van 

Beroep: Ook hier zijn er geen 

tegenkandidaten zodat de leden Ab 

Boes, Valentijn van Koppenhagen, Ton 

Kant en Gerrit Ouwerkerk (reservelid) 

worden herkozen voor een nieuwe 

termijn van 3 jaar. 

10. Rondvraag: 

* Valentijn vraagt om gastvrij te zijn 

voor bezoekers/recreanten die gebruik 

willen maken van de accommodatie. In 

reactie deelt de voorzitter mee dat dit 

zeker het geval zal zijn. 

* Huub van Megen zal nog even contact 

opnemen met de penningmeester over 

de afschrijvingslijst. 

* Klaverjassen: Door organisator Tiny 

Scheermeijer, Elly Kneppers en Ton Kant 

wordt aandacht gevraagd voor een 

betere communicatie m.b.t. de deelname 

(alleen voor leden of ook voor 

introducés?). Hierover zal een gesprek 

met het bestuur en Tiny plaatsvinden. 

* Roken: Door de voorzitter wordt 

aangegeven dat roken alleen op het 

terras is toegestaan (nergens anders), 

bij niet naleving wordt verzocht 

personen hier op aan te spreken. 

* Theo van der Tak meldt dat hij in het 

(zeer gewaardeerde) digitale clubblad 

Mon Plaisir de sponsors en adverteerders 

mist. Vraag is hoe dat kan en of deze 

ook op de hoogte zijn van het bestaan 

van dit blad. De redactie MP zal de vraag 

bespreken en met Theo contact 

opnemen. 

11. Sluiting: onder dankzegging voor 

ieders inbreng sluit de voorzitter om 

9.25 uur de vergadering.  

 

 
 
 

Het moet ergens in september jl. 

geweest zijn dat ik Joop Koens aansprak 

met mijn wens om aan wedstrijden deel 

te nemen. Hij zei toen dat hij van plan 

was om erbij de WSC een vierde team te 

organiseren, met naar mij toe de vraag 

of ik dat wilde organiseren. Ik ging ac-

coord en begon toen rond te informeren 

wie er interesse had om mee te doen. 

Het verbaasde mij dat ik het al vrij snel 

voor elkaar had om negen spelers er 

enthousiast voor te maken, zodat ons 

vierde team met als naam ‘De Winter-

boulers’ aan de komende tien wedstrij-

den kunnen deelnemen.  

Maar voor dat alles zou beginnen hadden 

wij, om elkaar op een andere manier te 

leren kennen, een etentje bij Golden 

Garden georganiseerd, wat achteraf een 
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leuk en lekker gebeuren is gebleken. 

Ook een apart detail is, dat acht leden 

helemaal geen ervaring hadden in dit 

wedstrijd gebeuren. Het was wel 

spannend om met de eerste uitwedstrijd 

tegen MIDI 4 te spelen, het resulteerde 

in twee gewonnen wedstrijden.  

 

 

Fred Krijnen 

 

 

 
 

 
Ondertroeven  
 
Bij de ALV van JBC Zoetermeer 
vlogen ze door de agenda. 
Er was nauwelijks iets van pijnzeer 
op het klaverjassen na.  

 
Broodspelers zouden spelen voor de poen, 

de introducés stonden ter discussie. 
De organisatie vindt het niets van doen, 
het bestuur zoekt nog naar cohesie. 
 
Men maakte gretig gebruik van de microfoon, 
het was toch wel een gevoelig punt. 

Wat simpel lijkt, bleek niet gewoon - 
toch werden de prijzen iedereen gegund.  

Pierre Alavie  

 

 
 

Aan de leden en donateurs,  

 

Hierbij nodigt het bestuur u en uw 

partner/introducé van harte uit voor 

onze Nieuwjaarsreceptie op zaterdag-

middag 6 januari 2024. 
 

Na uw lunch thuis, bent u van harte 

welkom in ons Boulodrome, vanaf 

13.15 uur. 
 

Vanaf 13.15 uur  bent u en uw partner 

hartelijk welkom voor een gezellig 

samenzijn, een toespraak en aansluitend 

een klein ‘Nieuwjaarstoernooi’ (met twee 

spelrondes). 

Vergeet uw boules dus niet mee te 

nemen! En graag vooraf inschrijven door 

de lijst in het clubgebouw in te vullen of 

een e-mail naar ondergetekende, 

secretaris@jbczoetermeer.nl 

 

Onze pas herkozen voorzitter Annemiek 

de Vos zal een toast uitbrengen op een 

voorspoedig en sportief goed Nieuwjaar 

en zij zal kort vooruitblikken op het jaar 

2024. 
 

Naast al onze leden en donateurs worden 

ook onze sponsors, vertegenwoordigers 

van de gemeente, de wethouder Sport 

en de coördinator van het Zoetermeerse 

Sportcafé van harte uitgenodigd om onze 

Nieuwjaarsreceptie bij te wonen.  
 

Het uitgooien komt op deze zaterdag te 

vervallen.  

  

Tot op de nieuwjaarsbijeenkomst! 

 

Vriendelijke groet, 

namens het bestuur, 

René Kiebert 

secretaris. 

mailto:secretaris@jbczoetermeer.nl


Digitaal clubblad van JBC Zoetermeer redactie@jbczoetermeer.nl  12 

Wie zijn ze en wat doen ze? Rosemarie 

Bersma vraagt ernaar 

 
 

 
 
 

Peter Bervoets   
 
 Peter woont in Zoetermeer In de wijk 

Rokkeveen en komt oorspronkelijk uit 

Rijswijk. Hij is nu met pensioen en was 

de laatste zestien 16 jaar gemeente-

ambtenaar.  

Via een vriend, die onlangs lid werd van 

de club is hij zelf nu ook lid geworden. 

Zeker dertig jaar geleden heeft hij op 

een Franse camping gejeu-de-bould. 

In verband met inspanningsastma doet 

hij geen andere sporten. Zijn hobbies 

zijn elektronica en het maken van verre 

reizen. 

Hij heeft (nog) geen licentie en wil eerst 

kijken hoe het gaat. 

 

 

 

 

 
Koos van Aarde 
 
Koos woont in Rokkeveen en daarvoor in 

Voorburg. Van beroep was/is hij 

bloemist, hovenier, en speelplaats-

verzorger/maker. Hij heeft nog nooit 

eerder gebouled en is op ‘spontane’ wijze 

in aanraking gekomen met de club. 

Als andere door hem beoefende sporten 

noemt hij voetballen en hardlopen. 

Zijn hobbies zijn: tuinieren, fietsen, 

wandelen en de kleinkinderen. 

Hij wil nog niet meedoen met wed-

strijden, want hij wil eerst het spel goed 

leren. 
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Na een periode waarin er niet geklaver-

jast werd vanwege de coronaperikelen 

en gezondheid problemen van Joop was 

het de laatste vrijdag van november 

eindelijk weer zover:  

De kaarten werden geschud. Helaas 

kwam er tijdens de inschrijfperiode een 

abrupt besluit van het bestuur dat er 

geen introducés mochten meedoen. 

Er zouden in het verleden “brood-

kaarters” meegedaan hebben. Nooit een 

klacht ontvangen bij de organisatie! 

Kennelijk was er wel geklaagd bij het 

bestuur. Hierdoor waren er minder 

deelnemers dan verwacht en gehoopt. 

Ook leden van wie de partner niet mee 

mocht doen trokken zich terug.  

Toch met frisse tegenzin de avond door 

laten gaan om de inschrijvers niet teleur 

te stellen.  

Het werd al met al gezellig met de 

overgebleven 18 kaarters. Er viel (zoals 

gewoonlijk) geen onvertogen woord en 

onder het genot van een drankje en een 

hapje werden er drie potten gekaart. 

 

 
De prijswinnaars + organisatie  

+ barhulp Trudy van Beek. 

 

De winnaars en verliezer: 

1e prijs   Peter Bervoets      5250 punten 

2e prijs  Jan Henneken        5152 punten 

3e prijs  Trudy van Beek      5098 punten 

4e prijs  Sonja Hollerhoek    5008 punten 

Er was ook nog een poedelprijs voor 

pechvogel Bernard van Bilsen. 

Aan het eind van de avond was er nog 

een loterij met veel prijzen, waarvan een 

deel was gesponsord door plaatselijke 

ondernemers. 

 

 
 

De lootjes vonden gretig aftrek, wat 

kassa voor de club betekent en waarvoor 

onze dank. 

Ook nog een dankwoord voor de ‘stil-

zitters’, die de bar waarnamen. 

De bedoeling is om in 2024 in de middag 

te gaan kaarten om tegemoet te komen 

aan de leden die ’s avonds niet meer 

over straat durven. 

Helaas kost dat ook weer deelname van 

leden die alleen in de avond willen en 

kunnen kaarten. 

Het is dus raadzaam om te kijken wat 

uiteindelijk de meeste deelnames op-

levert en misschien is een optie het om 

en om te organiseren. De tijd zal het 

leren. 

Wij weten nog niet of we doorgaan met 

de organisatie n.a.v. het warrige op-

treden van het bestuur in het voor-

traject bij het weigeren van introducés. 

Hierover zal hopelijk nog een gesprek 

plaatsvinden om e.e.a. glad te strijken 

en te regelen. 

Rest ons nog om iedereen prettige feest-

dagen en een voorspoedig en gezond 

2024 toe te wensen. 

  

Tiny & Joop Scheermeijer 
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LUITEN FOOD WENST IEDEREEN 

HELE FIJNE FEESTDAGEN 

EN EEN GEZOND & GELUKKIG 2024 

10 december 

 

Barpersoneel – Dirk en Ineke Heidt.  

      Elly Kneppers verzorgt de loterij.  
 
 

        De prijzentafel.  
 
 

 
Eerste plaats: Theo van der Tak, Chantal 
Livius en Frans van der Vat (4W +28).  
 
 
 

Tweede plaats: Walter Verhoeven, Karel den    
Heijer en Eugenie Kalveen (4W +25).  
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Derde plaats: Ineke Buijtendorp, Ab Boes  
en Mary Roseboom (3W +18).  
 

 

Vierde plaats: Marion en Gerrit Ouwerkerk, 
met Irene Kraan (3W + 17).   
 
 

Vijfde plaats: Joop Koens, Jan Tuinebreijer 
en Ton Kant (3W +14).  
 
 

 
 
 
 

17 december 

 
 

 
De barbezetting: Joke de Vos, Dirk en Ineke  
Heidt en Hanny Beekhuizen.  

 
 

 
          De loterij: Elly Kneppers en Jip de Vos.  

 
 

 
 Theo van der Tak in actie. 
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Eerste plaats: JBC Zoetermeer - Eugenie             
van Kalveen, Chantal Livius en Wolter   
Verhoeven (5W +44). 
 
 
 

  
       Tweede plaats: ABBA - Edwin Segers, 

Brian Kroon en  Joao Nunes Guerreiro      
(5W +34). 

 
 
 
  
 

 
Derde plaats: MIDI - Tom van 
Maanen,  Herman Soppe, Cees 
Wubben 4W +33).  

 

 
          Vierde plaats: MIDI - Steef Kraan,  
          Chantal de Vries en Jesper van Eersel  
          (4W +25). 
 
 
 

 
          Vijfde plaats: PV Gouda -Simon Duits,  
          Esther van Os en Emile Groenendaal  
          (4W +22). 
                                 
 
                                    
 

 
 

Op 16 december jl. vond een Vivaah 
Sanskaar, huwelijksplechtigheid plaats 

volgens Vedische Hindoe-ritus tussen ons lid 
Pertap Soekhoe en Tariska Kaffoe. 

 

 
Hartelijk gefeliciteerd! 
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Geachte sponsors en adverteerders, 

Via ons clubblad willen wij u heel graag bedanken voor het sponsoren van onze vereniging 

het afgelopen jaar. Met uw sponsoring helpt u onze vereniging enorm. Zonder de steun 

van onze sponsors zouden wij de vereniging niet draaiend kunnen houden in deze tijden. 

Voor de goede orde delen wij u mede dat het grootste gedeelte van de sponsorinkomsten 

ook naar onze maatschappelijke activiteiten gaan. Zoals in de statuten is vastgelegd is 

JBCZ in eerste instantie een sportvereniging. De laatste jaren heeft JBCZ zich ook een 

maatschappelijke rol aangemeten. JBCZ is zowel een sportclub als ontmoetingsplek in 

Zoetermeer. Naast de twee avonden (dinsdag en donderdag), biedt het ook een  

sportbesteding aan door twee dagen op de dag open te zijn, op woensdag en op zaterdag.  

 

Een greep uit 2023 met o.a. ook accent op jeugd:    

 

- scholen bezoeken JBCZ waar workshops worden georganiseerd - NB alle verzoeken 

zijn gehonoreerd. 

- er werden trainingen gegeven aan groep 7 en 8 waarna men een diploma kon 

behalen.  

- het Alfrink College komt jaarlijks twee dagen op bezoek waar vele scholieren aan 

meedoen. 

- in 2023 werd bij ons de Koningsspelen gehouden, het werd een feest van jewelste.  

- er worden zondagen georganiseerd met als uitgangspunt om alleenstaanden / 

eenzame ouderen, een fijne middag te bieden.  

- Pallet Welzijn heeft regelmatig onze club op de agenda staan. 

 
Wij zijn enorm trots op uw sponsorschap het afgelopen jaar, en wij hopen dat deze trots 

wederzijds is. 

Uiteraard hopen wij daarom ook volgend seizoen weer op uw steun te mogen rekenen. 

Nogmaals, namens de hele vereniging, ontzettend veel dank!    

                                                              

 

 

 

 
 

 
                                        

 
 


